
Referat fra SU-møte tirsdag 06.02.24. 

Til stede: Jonas, Nordeng, Trond Henningsen, Benny Olsen -representanter fra FAU, Sandra 
Mietinen – representant politikerne, Else Furebotten – rektor, Andreas Sørensen – 
representant andre, Gro Wenche Stensland og Trine G. Pedersen – representanter fra lærerne. 

1. Gjennomgang av saker fra FAU: 
• Ordensreglement ok. 
• Referater må legges ut på skolens hjemmeside. 

 

2. Retningslinjer for skoleturer: 
• FAU hadde noen spørsmål angående leirskole: 

- Når trer nye avtaler i kraft? – Mest sannsynlig at de trer i kraft skoleåret 24/25. 
- Hva koster det å kjøpe ut turer som allerede er bestilt? 
- Rektor sier det er usikkerhet enda om retningslinjene skal opp som 

orienteringssak hos politikerne, eller om det skal opp i kommunestyret. 
- Alle planlagte turer i vår (2024) går som planlagt. 

• FAU om avslutningsturer for 10.trinn: 
- Kan lærere inviteres med? 
- Spørsmål om lærere kan inviteres med uten lønn: Rektor sier at lærere som 

inviteres med ikke får lønn for turen. Turen er ifølge nye retningslinjer ikke i 
skolens regi. 

• FAU om innspill som var kommet fra foreldre: 
- Kan være en dårlig idè og ta turer ut av skolens regi. 
- Kan være ekskluderende hvis turer tas ut av skolens regi. 
- Finnes det hjemmel for dette i Opplæringsloven §2-11? 

 

3. Spisetid på mellomtrinnet (5.-7.trinn) og organisering av skoledagen på RØSK: 
- Sammenlignes timer med andre skoler? 
- Mellomtrinnet skal ha 28 t. à 45 min. 
- Kan det kuttes ned på fysisk aktivitet? 
- Kan leksehjelp legges utenom skoletid. Få benytter seg av leksehjelptilbudet på 

Rognan barneskole 5.-7.tr. 
- Leksehjelp skal være frivillig.  
- Hvordan organisere timer og friminutt på 5.-10.tr.? Hva kan gjøres med 

friminutt, fysisk aktivitet og leksehjelp? 
- FAU ønsker at dagens struktur skal beholdes på småtrinnet, 1.-4.tr., uten 

endringer. 

 

4. Skolefrukt og melk: 
- Skolen bestemmer hvilke typer melk elevene skal tilbys. Mye forandringer fra 

uke til uke, som igjen gir mye rot hvis det er for mye å velge i. 
- FAU ønsker at det blir tilbud om skolefrukt og flere alternativer melk. Kan 

man f.eks. bestemme tre typer frukter som ungene liker? 



- FAU tar punktene med seg tilbake til neste FAU-møte. 

 

5. Skolevei: 
- Ønske om busskur i Langånes. 

 

6. Tidsbruk på elever: 
- FAU har fått tilbakemeldinger på at elever føler de ikke får nok oppfølging pga 

tidsbruk på «nye» elever. Skolen sier at det er bedring på dette nå som 
innskolingsgruppene er etablert. 

 

7. Samisk undervisning: 
- Vanskeligheter med å få inn vikarer til disse timene, men skolen prøver så godt 

de kan. Når det er vikarer som kan komme så brukes de selvfølgelig. 
- Skolen skal ta kontakt med andre skoler som tilbyr fjernundervisning. 
- 15 elever pr. i dag som sporadisk får timer ut fra om det finnes vikarer eller ei. 
- Utfordringer med gruppesammensetningen siden det er både samisk 1, samisk 

2 og samisk 3. 
- Statsforvalteren: gruppene kan settes sammen på tvers av klasser siden det 

fungerer som fådelt skole på disse elevene.  
- Kan det være en idè å høre med Nord Universitet om det er praksisstudenter 

som ønsker å prøve seg som lærere? Rektor sjekker opp dette. 

 

 

Ref. 

Trine G. Pedersen. 


